

# 基督教宣道會大澳幼稚園

## CHRISTIAN & MISSIONARY ALLIANCE TAI O KINDERGARTEN

2019-2020 年度上學期 「親子旅行」 通告 Ref 2019-020

各位親愛的家長：

由於因場地安排問題親子旅行日需要改期，原定11月23日為本園親子旅行日現改期為**2019年12月5日(星期四)**，故**11月25日(星期一)照常上課**，本園舉辦親子旅行目的為了促進親子關係及增進家長與學校之溝通，故特別安排親子旅行一日遊活動，讓我們的學生和家庭能參加一個休閒並能夠讓幼兒接觸大自然之好去處，現將親子旅行詳情列寫如下：

日期：2019年12月5日(星期四) 郊遊時間：上午10時至下午3時30分  
旅遊地點：香港濕地公園(天水圍) 集合時間：上午9:15  
集合地點：東涌舊巴士總站(公共洗手間旁) 學童衣著：整齊冬季運動服

### 行程簡介

- ☺ 上午(自費)乘11號巴士前往東涌。
  - ☺ 再轉乘旅遊巴士前往香港濕地公園，欣賞公園大自然優美景色。
  - ☺ 家長及幼兒將在園區內自費午餐。
  - ☺ 下午休息後將會與老師及幼兒一起玩集體遊戲，集體遊戲後可以再到各展館遊覽及探索更多濕地公園的自然生態。
- (旅遊完畢，約3:30開始回程返抵東涌解散)

費用：成人每位60元，小童40元。  
\*手抱嬰兒當小童計\*

全校報名名額：52人(額滿即止)

備註：

1. 是次收取之活動費用，包括旅遊巴士交通費及香港濕地公園入場費，請自備飲用清水。
2. 請於11月15日(星期五)或之前把回條連同現金放入通告袋內，交回班主任辦理，額滿即止。學生必須由家長陪同出席，方可參加(為方便統計，參加與否亦請填寫回條。)

此致  
貴家長

基督教宣道會大澳幼稚園  
校長：陳美蓮謹啟

二零一九年十一月一日

(回條)

Ref:2019-020

通告2019-20年度上學期「親子旅行」活動  
※請於11月15日(星期五)或之前交回條給老師※

敬覆者：

本人乃\_\_\_\_\_之家長知悉學校於2019年12月5日舉行「親子旅行」活動，

願意參與是次親子戶外活動，並由於\*父親/母親\*或成人陪同參與。

現附上費用港幣\_\_\_\_\_元正。\*自行填寫

參加者姓名	學生		父親：	母親：
手提號碼				

未克參與是次活動。(原因：\_\_\_\_\_)

此致  
基督教宣道會大澳幼稚園

家長簽署：\_\_\_\_\_

(請在適當內加上「✓」號)

日期：\_\_\_\_\_

# 基督教宣道會大澳幼稚園

## CHRISTIAN & MISSIONARY ALLIANCE TAI O KINDERGARTEN

### 2019-2020 1<sup>st</sup> Term Parent Child Picnic Day

Ref2019-020

1<sup>st</sup> November, 2019

Dear Parents,

Due to the change of venue arrangement, we will change parent child picnic day from 23<sup>th</sup> November, 2019 (Saturday) to **5<sup>th</sup> December, 2019 (Thursday)**.

The class on 25<sup>th</sup> November, 2019 (Monday) will be remained as usual. The aim of this activity is for providing a variety of learning experiences to our students. Details of the picnic are as follows:

**Date** : 5<sup>th</sup> December, 2019 (Thursday)      **Time** : 10am to 3:30pm  
**Venue** : Hong Kong Wetland Park (Tin Siu Wai)      **Meeting Time** : 9:15 am  
**Meeting Point** : Tung Chung old bus Terminal      **Dress code** : Winter Sport uniform

### Schedule

- ∞ Morning (at one's own expense) by Bus No.11 to Tung Chung
- ∞ Then take shuttle bus to Hong Kong Wetland Park, enjoy a relaxing day at the Park, explore the nature and the fun facts of insects in thematic exhibition.
- ∞ Have lunch at the Wetland Park. (at one's own expense)
- ∞ In the afternoon, teachers and children will play group games together. After group game, you can gather your family for walking along the Succession Walk.  
(around 3:30PM departs to Tung Chung and dismiss in Tung Chung)

**Fee :**      **Quota :** 52 Participants (First-served basis)

\$ 40 for each *child* (Infants are also counted as children)

\$ 60 for each *adult*

#### Remark:

1. Fee includes return journeys from Tung Chung to Hong Kong Wetland Park by shuttle bus, please prepare your own drink bottle.
2. Please put the return slip together with the cash in the notice bag on or before November 15 (Friday) and return it to the class teacher. Students **must be accompanied by parents** to attend (for the convenience of statistics, please also fill in the reply slip if you participate or not).

Yours faithfully,

Maisy Chan

Principal

Christian & Missionary Alliance Tai O Kindergarten

✂

### Reply Slip

Ref 2019-020

2019-2020 1<sup>st</sup> Term "Parent- Child Picnic Day" Notice

※ Please return reply slip to the class teachers on or before 15th November 2019 (Friday) ※

To Whom It May Concern,

I acknowledge and understand the contents of the school circular regarding the Parent-Child Picnic Day distributed on **5<sup>th</sup> December, 2019**.

My child will participate in the parent- child excursion day accompanied by their mother / father. Please find enclosed a cash for HKD **\*Please fill in\***

Name of participant	Student	Father:	Mother:
Mobile Number:			

We will **not** participate in the activity. (Reason: \_\_\_\_\_)

Parent's signature: \_\_\_\_\_

( Please tick ✓ the appropriate box)

Date: \_\_\_\_\_